

Roof Deck @ 2M







You can choose to unwind on the Roof Deck overlooking a stunning view of the tracks. Listen to dedicated Racing Specialists who offer professional inspirations while paying your bets through the dedicated betting booths. Come relax with a glass of complimentary beer and over-the-counter light food options under this refreshingly open ambience.

Location	2M/F & 3/F, Grandstand II, Sha Tin Racecourse
Nearest Access	Entrance 6 (Entrance is located on 2/F, Grandstand II)
Opening Hours	Sha Tin Day Race: 12:00 - 18:00
	Sha Tin Night Race: 18:30 - 23:00
Price	Regular Race (per person): HK\$50 (including 1 can of beer and snack)
	Major Race* (per person): HK\$60 (including 1 can of beer and snack)
	Notes:
	* Major Race: Season Opening, National Day Race Meeting, Sa Sa Ladies' Purse Day, LONGINES
	Hong Kong International Races, Lucky Start January 1 Race Meeting, Chinese New Year Race
	Meeting, BMW Hong Kong Derby, Champions Day and Season Ending
Remarks	➤ Snacks and beer are served at food kiosk
	Broadcast commentary in Cantonese and English
	Closed on cross bet race meeting and adverse weather conditions
	Tickets are available for sale at the venue
	Limited seating and no advance booking available
	> Label holder can redeem one can of beer and snack onsite (snacks are available while
	stocks last and subject to change)

2M 花園







要欣賞怡人的室外景緻,坐享馬場有利景觀位置的 2M 花園是你不二之選。你可一邊欣賞跑道景觀,一邊暢飲啤酒並飽饗美味輕食,更能分享駐場 Racing Specialist 的專業心得。場內更設 2M 花園專用的投注櫃位,方便即時投注。

地點	沙田馬場第二座看台 2 樓閣層及 3 樓
入口	6號入口(入口設於第二座看台2樓)
營業時間	沙田日賽賽事: 12:00 - 18:00
	沙田夜賽賽事: 18:30 - 23:00
收費	普通賽事 (每位): HK\$50 (包括 1 罐啤酒及 1 款小食)
	主要賽事* (每位): HK\$60 (包括 1 罐啤酒及 1 款小食)
	註:
	* 主要賽事包括馬季開鑼日、國慶賽馬日、莎莎婦女銀袋日、浪琴表香港國際賽事、好
	運一月一賽馬日、農曆新年賽馬日、寶馬香港打吡大賽、冠軍賽馬日及馬季煞科日
備註	▶ 小食亭提供啤酒及各款小食
	▶ 廣東話及英語評述廣播
	▶ 雙邊投注賽事日及惡劣天氣情況下不開放,最新安排請留意現場告示
	▶ 入場門票只可於現場購買
	▶ 座位有限,不接受預訂
	➢ 憑票可於現場換領啤酒 1 罐及 1 款小食 (小食款式將不定期更改)

Map 地圖

